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在Cisco的500-220考試題庫頁面中，我們擁有所有最新的考古題，由Testpdf資深認證講師和經驗豐富的技術專家精
心編輯而來，完整覆蓋最新試題。Cisco的500-220考古題包含了PDF電子檔和軟件版，還有在線測試引擎，全新收
錄了500-220認證考試所有試題，并根據真實的考題變化而不斷變化，適合全球考生通用。我們保證500-220考古
題的品質，百分之百通過考試，對于購買我們網站500-220題庫的客戶，還可以享受一年更新服務。

通過Cisco 500-220考試可以為專業人士帶來許多好處，包括獲得Cisco對Cisco Meraki解決方案的認可、增強職業機
會和提高薪水。此外，該認證可以幫助個人在競爭激烈的就業市場中脫穎而出，展示他們致力於掌握最新的網絡
技術。總體而言，Cisco 500-220考試是專業人士驗證其在Cisco Meraki解決方案方面專業知識的絕佳方式，並在網
絡和安全行業中推進其職業生涯。
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在如今互聯網如此發達社會裏，選擇線上培訓已經是很普遍的現象。Testpdf就是眾多線上培訓網站之一。Testpdf
的線上培訓有著多年的經驗，可以為參加Cisco 500-220 認證考試的考生提供高品質的學習資料，來能滿足考生的
所有需求。

Cisco 500-220認證考試重點是測試個人在設計，部署和管理Cisco Meraki基於雲的解決方案方面的技能。該考試旨
在測試候選人對Cisco Meraki產品和解決方案的了解，包括無線，開關，安全和企業移動性管理。該考試是對候選
人在部署和管理思科梅拉基產品方面的技能的全面測試。

最新的 Cisco Meraki Solutions Specialist 500-220 免費考試真題 (Q37-Q42):
問題  #37 
A customer requires a hub-and-spoke Auto VPN deployment with two NAT-mode hubs with dual uplink connections and 50
remote sites with a single uplink connection.
How many tunnels does each hub need to support?

A. 0
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B. 1
C. 2
D. 3

答案：B

解題說明：
Explanation
https://documentation.meraki.com/Architectures_and_Best_Practices/Auto_VPN_Hub_Deployment_Recommen This is the number
of tunnels that each hub needs to support in a hub-and-spoke Auto VPN deployment with two NAT-mode hubs with dual uplink
connections and 50 remote sites with a single uplink connection. This can be calculated by using the formula for the hub tunnel count
in a hub-and-spoke topology1:
Hub Tunnel Count = (H x (H - 1) / 2 x L1) + (H x S x L1 x L2)
Where H is the number of hubs, S is the number of spokes, L1 is the number of uplinks for the hubs, and L2 is the number of uplinks
for the spokes. In this case, H = 2, S = 50, L1 = 2, and L2 = 1. Therefore, Hub Tunnel Count = (2 x (2 - 1) / 2 x 2) + (2 x 50 x 2 x
1) Hub Tunnel Count = (2 x 1 / 2 x 2) + (200 x 2) Hub Tunnel Count = (2 / 2 x 2) + (400) Hub Tunnel Count = (1 x 2) + (400)
Hub Tunnel Count = 2 + 400 Hub Tunnel Count = 402 This question is related to the topic of Auto VPN Hub Deployment
Recommendations in the Cisco Meraki documentation. You can find more information about this topic in the Auto VPN Hub
Deployment Recommendations article or the Meraki Auto VPN General Best Practices page.

問題  #38 
What is the best practice Systems Manager enrollment method when deploying corporate-owned iOS devices?

A. Apple Configurator
B. manual
C. Sentry enrollment
D. DEP

答案：A

問題  #39 
A customer requires a hub-and-spoke Auto VPN deployment with two NAT-mode hubs with dual uplink connections and 50
remote sites with a single uplink connection.
How many tunnels does each hub need to support?

A. 0
B. 1
C. 2
D. 3

答案：C

問題  #40 
Which Cisco Meraki best practice method preserves complete historical network event logs?

A. Configuring a syslog server for the network.
B. Configuring the preserved event number to maximize logging.
C. Configuring Dashboard logging to preserve only certain event types.
D. Configuring the preserved event period to unlimited.

答案：A

解題說明：
Explanation
Configuring a syslog server for the network is the Cisco Meraki best practice method to preserve complete historical network event
logs. A syslog server can be configured to store messages for reporting purposes from MX Security Appliances, MR Access Points,
and MS switches1. The syslog server can collect various types of events, such as VPN connectivity, uplink connectivity, DHCP
leases, firewall rules, IDS alerts, and security events2. The syslog server can also help with troubleshooting and monitoring the



network performance and security.

問題  #41 
Refer to the exhibit.
This Dashboard organization uses Co-Termination licensing model.
What happens when an additional seven APs are claimed on this network without adding licenses?

A. All APs immediately stop functioning.
B. All network devices stop functioning in 30 days.
C. All APs stop functioning in 30 days.
D. One AP Immediately stops functioning.

答案：B

問題  #42
......
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